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Abstract (en)
[origin: US4825593A] This device for actuating a tip-up or sectional door comprises an elongated frame structure supporting a linearly movable
member driven through a worm screw or a chain connected to the door to be driven, and secured at two upper points of which one is located at one
end of the frame structure. This one end is secured to a fixed support formed with a vertical notch of which the bottom edge has a groove formed
therein, the upper edge of this notch being limited by a surface located at a predetermined distance from the groove bottom. The frame structure
comprises a support surface, for example in the form of a pin, and a locking surface, for example in the form of another pin, located at a distance
from the first pin which corresponds to the predetermined distance. This frame structure can be fitted by a single person by anchoring the lower
pin of the support and then raising the frame structure to a substantially horizontal position, so as to lock automatically the device in its operative
position.

Abstract (fr)
L'installation comprend un bâti allongé (2) supportant un élément mobile linéairement (5) entraîné par une vis ou chaîne relié à la porte à entraîner,
et fixé en deux points hauts (9, 11) dont l'un (9) est situé à une extrémité du bâti. Cette extrémité est fixée à un support fixe (9) présentant une
découpe verticale dont le fond présente une gorge (17) dont la partie supérieure est limitée par une surface (18) située à une distance déterminée
du fond de la gorge (17). La bâti (2) présente une surface d'appui, par exemple un axe (19), et une surface de verrouillage, par exemple un axe (20),
situé à une distance du premier axe correspondant à ladite distance déterminée. Le bâti se fixe par une seule personne par accrochage de l'axe
inférieur au support puis levage à l'horizontale, ce qui a pour effet de verrouiller automatiquement la fixation.
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